
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 25. november 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 120
Vil ministeren vurdere, om det er teknisk muligt at lade allerede tilgængelige
databaser omkring støjpåvirkning af boliger fra relevante offentlige myndighe-
der indgå som en variabel i et kommende ejendomsvurderingssystem?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mattias Tesfaye (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mattias.Tesfaye@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Thomas Jensen
formand
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